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Protokół nr XXII 
ze wspólnego posiedzenia  

Komisji Spraw Obywatelskich i Porządku Publicznego 
wraz z Komisją Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia, 

 

 

Posiedzenie w dniu 25 sierpnia 2020 r. 

Obrady rozpoczęto 25 sierpnia 2020 o godz. 10:00, a zakończono o godz. 11:10 tego samego 

dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 8 członków Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia. 

 

Obecni: 

1. Rafał Bolibrzuch 

2. Ryszard Czeczel 

3. Marcin Domino 

4. Alicja Isalska 

5. Ludmiła Lisowska 

6. Urszula Rzepiela 

7. Jacek Urbański 

8. Arkadiusz Zaczyński 

9. Zofia Zeprzałka-Krzemień 

 

W posiedzeniu wzięło udział 6 członków Komisji Spraw Obywatelskich i Porządku 

Publicznego.             

Obecni: 

1. Alicja Isalska 

2. Marcin Krasoń 

3. Ludmiła Lisowska 

4. Stanisław Mięczakowski 

5. Jacek Urbański 

6. Arkadiusz Zaczyński 

7. Zofia Zeprzałka-Krzemień 

/lista obecności stanowi załącznik nr 1/      

 

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie quorum. 

Posiedzeniu komisji przewodniczyli Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury Sportu  

i Zdrowia – Ludmiła Lisowska oraz Przewodniczący Komisji Spraw Obywatelskich  

i Porządku Publicznego Jacek Urbański. 

Przewodniczący na wstępie przywitali radnych oraz zaproszonych gości. Stwierdzili, że 

Komisje posiadają quorum do podejmowania opinii i wniosków. 

 

W posiedzeniu udział wzięli zaproszeni goście: Burmistrz Prudnika Grzegorz Zawiślak, 

Wiceburmistrz Jarosław Szóstka, Sekretarz Gminy Marek Radom, Skarbnik Gminy Prudnik 

Jadwiga Zielińska, Zastępca Naczelnika Wydziału Mienia Gminy Anna Tomczyk, Dyrektor 

Ośrodka Opieki Społecznej Ewa Pawlinów  
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2. Informacja nt. przygotowania placówek oświatowych do roku szkolnego 2020/2021 

(druk nr 516) 

Informacje zawarte w druku nr 516 omówił Burmistrz Grzegorz Zawiślak. Dodał, że gmina 

przygotowana jest do nowego roku szkolnego jak może najlepiej. Oznajmił, że z wielka 

ostrożnością podchodzi do narzuconych obostrzeń. Odpowiedzialność narzucona jest na 

samorządy. Burmistrz oznajmił, że sytuacja będzie obserwowana, decyzje będą podejmowane 

na bieżąco. G. Zawiślak poinformował o trwającym remoncie instalacji elektrycznej w 

Przedszkolu nr 7. Na dzień dzisiejszy planowane są również inne poważniejsze remonty w 

placówkach oświatowych.  

Przewodnicząca Komisji Ludmiła Lisowska zapytała jakie są plany odnośnie budynku po 

byłym Gimnazjum nr 1? 

Burmistrz oznajmił, że propozycją jest zamiana z Powiatem budynku po byłym gimnazjum 

na budynek na ul. Podgórnej. Dodał, że namawia starostę do utworzenia w tym miejscu 

niepublicznej szkoły średniej, aby podnieść jakoś kształcenia w Prudniku.  

Przewodnicząca zauważyła, że jest duże zainteresowanie wśród prudnickiej młodzieży 

innymi kierunkami, niż tymi oferowanymi przez prudnickie szkoły, co powoduje odpływ 

młodzieży do innych miast. 

Burmistrz oznajmił, że chciałby, aby w Prudniku powstała elitarna szkoła, do której 

uczęszczać będzie również młodzież spoza Prudnika. Aby tak się stało trzeba będzie postawić 

nie tylko na poziom nauczania, ale również na rozwój bazy internatowej. 

Radna Zofia Zeprzałka – Krzemień zapytała kiedy planowane jest przeniesienie 

przedszkola w Łące Prudnickiej do nowego budynku? 

Burmistrz odpowiedział, że obiekt ma być oddany do końca miesiąca, a samo przedszkole 

planuje się przenieść do połowy września.  

Radny Rafał Bolibrzuch zapytał, czy w związku z pandemią były jakieś cięcia w kwestii 

dotacji sportowych? 

Burmistrz oznajmił, że były cięcia dla prudnickiej koszykówki, dla piłki nożnej i dla kilku 

klubów sportowych nie były wypłacane kolejne transze. Dodał jednak, że pierwsze transze 

wypłacane były w 100%. 

Przewodnicząca Komisji powróciła do tematu zgłaszanego przez Koło Gospodyń Wiejskich 

w Łące Prudnickiej. 

Burmistrz oznajmił, że Gmina nie może pozwolić sobie na utrzymywanie dwóch obiektów. 

W nowym budynku jest sala do dyspozycji, jest kuchnia, z której panie będą mogły korzystać, 

jednak warunkiem korzystania z obiektu będzie partycypowanie w kosztach jego utrzymania.   

Głosowano w sprawie: 

Informacja nt. przygotowania placówek oświatowych do roku szkolnego 2020/2021 (druk nr 

516) kolejno przez: 

Komisję Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia: 

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Alicja Isalska, Ludmiła Lisowska, Urszula Rzepiela, 

Jacek Urbański, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

NIEOBECNI (1) 

Marcin Domino 

 

Komisję Spraw Obywatelskich i Porządku Publicznego: 

Głosowano w sprawie: 
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Podjęcie uchwały w sprawie zbycia lokalu mieszkalnego (druk nr 517).  

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Alicja Isalska, Ludmiła Lisowska, Jacek Urbański, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-

Krzemień 

NIEOBECNI (2) 

Marcin Krasoń, Stanisław Mięczakowski 

 

3. Gospodarowanie mieniem: 
Projekty uchwał z zakresu gospodarowania mieniem omówiła Zastępca naczelnika Mienia 

Gminy Anna Tomczyk. 

a) Podjęcie uchwały w sprawie zbycia lokalu mieszkalnego (druk nr 517) 

Projekt uchwały dotyczy zbycia w drodze przetargu ustnego nieograniczonego, lokalu 

mieszkalnego nr 7 położonego na pierwszym piętrze budynku przy ul. Nyskiej 21 

w Prudniku. Lokal składa się z pokoju  oraz kuchni o powierzchni użytkowej 35,82 m². Do 

lokalu przynależy piwnica o powierzchni 10,91 m². Łączna powierzchnia lokalu 

mieszkalnego wraz z powierzchną pomieszczenia przynależnego wynosi 46,73 m². Wraz 

z lokalem mieszkalnym zostanie sprzedany udział w nieruchomości wspólnej w wysokości 

57/1000. Nieruchomość wolna od obciążeń i zobowiązań.  

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie zbycia lokalu mieszkalnego (druk nr 517) kolejno przez: 

Komisję Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia: 

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Alicja Isalska, Ludmiła Lisowska, Urszula Rzepiela, 

Jacek Urbański, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

NIEOBECNI (1) 

Marcin Domino 

 

Komisję Spraw Obywatelskich i Porządku Publicznego: 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie zbycia lokalu mieszkalnego (druk nr 517).  

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

 

ZA (5) 

Alicja Isalska, Ludmiła Lisowska, Jacek Urbański, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-

Krzemień 

NIEOBECNI (2) 

Marcin Krasoń, Stanisław Mięczakowski 

 

b) Podjęcie uchwały w sprawie zbycia nieruchomości zabudowanej (druk nr 518) 



4 

 

Projekt uchwały dotyczy zbycia w drodze przetargu prawa użytkowania wieczystego 

nieruchomości zabudowanej oznaczonej na mapie nr 5 - obręb Prudnik - numerem 

pomiarowym 1981/140 o powierzchni 0,1269 ha. 

Osoby fizyczne prowadzące działalność gospodarczą zwróciły się z wnioskiem o wszczęcie 

procedury sprzedaży działki nr 1981/140, gdyż są zainteresowane jej nabyciem.  

Przedmiotowa działka stanowi własność Skarbu Państwa w użytkowaniu wieczystym Gminy 

Prudnik, jest zabudowana budynkiem magazynowo-usługowym jednokondygnacyjnym,  

o powierzchni użytkowej 692m2.  

Nieruchomość jest oznaczona w planie zagospodarowania przestrzennego symbolami „A41P” 

- „Teren byłego zakładu produkcyjnego "Frotex". Utrzymuje się teren w obecnej funkcji 

produkcyjnej z możliwością realizacji usług związanych z produkcją. Na obszarze dopuszcza 

się lokalizację inkubatora przedsiębiorczości z centrum szkolenia zawodowego lub funkcją 

średniej szkoły zawodowej przyzakładowej związanej z planowanymi usługami i produkcją.”, 

„P” - „tereny obiektów  i urządzeń wytwórczości przemysłowej związanej infrastruktury 

technicznej i urządzonej zieleni izolacyjnej. Dopuszczalna lokalizacja handlu w tym 

hurtowego, zaplecze administracyjno-technicznych, socjalnych i szkoleniowych oraz zieleni 

urządzonej.”  

Budynek położony na działce nr 1981/140 przy ul. Nyskiej 15 w Prudniku (magazyn 

odpadów – zespół dawnej fabryki włókienniczej)  jest objęty gminną ewidencją zabytków. 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie zbycia nieruchomości zabudowanej (druk nr 518) kolejno przez:  

 

Komisję Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia: 

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Alicja Isalska, Ludmiła Lisowska, Urszula Rzepiela, 

Jacek Urbański, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

NIEOBECNI (1) 

Marcin Domino 

 

Komisja Spraw Obywatelskich i Porządku Publicznego: 

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Alicja Isalska, Ludmiła Lisowska, Jacek Urbański, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-

Krzemień 

NIEOBECNI (2) 

Marcin Krasoń, Stanisław Mięczakowski 

 

c) Podjęcie uchwały w sprawie zbycia nieruchomości niezabudowanej (druk nr 519) 

Projekt uchwały dotyczy zbycia w drodze przetargu działki oznaczonej na mapie nr 5 - obręb 

Prudnik - numerem pomiarowym 2750/3, o powierzchni 0,1811 ha. 

Właściciele działki nr 2534/3, mapa nr 5, obręb Prudnik prowadzący działalność gospodarczą 

na tej nieruchomości  zwrócili się z wnioskiem o nabycie działki sąsiedniej - nr 2750/3 w celu 

poszerzenia terenu na prowadzenie działalności gospodarczej.  
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Działka nr 2750/3 stanowiąca własność Gminy Prudnik jest oznaczona w planie 

zagospodarowania przestrzennego symbolami 9ZP - teren zieleni urządzonej - ZP, jako zieleń 

rekreacyjna uzupełniająca funkcję wypoczynkową dla sąsiednich terenów mieszkaniowych  

i 58MZ,MW - tereny zabudowy mieszkalnictwa zbiorowego, teren zabudowy mieszkaniowej 

wielorodzinnej. 

Zgodnie z art. 37 ust. 2 pkt 6 ustawy o gospodarce nieruchomościami, możliwość 

bezprzetargowego zbycia nieruchomości istnieje między innymi wówczas, kiedy 

przedmiotem zbycia jest nieruchomość lub jej części, jeżeli mogą poprawić warunki 

zagospodarowania nieruchomości przyległej, stanowiącej własność lub oddanej  

w użytkowanie wieczyste osobie, która zamierza tę nieruchomość lub jej części nabyć, jeżeli 

nie mogą być zagospodarowane jako odrębne nieruchomości. 

Wnioskowana do zakupu działka graniczy z nieruchomością wnioskodawców, jak i z innymi 

nieruchomościami którym może ona poprawić warunki zagospodarowania. 

W związku z powyższym ewentualna sprzedaż działki nr 2750/3 nie może odbyć się w trybie 

bezprzetargowym, a ponieważ wskazany do sprzedaży grunt nie może zostać 

zagospodarowany jako odrębna nieruchomość ze względu na jej kształt, planuje się sprzedaż 

w/w działki w przetargu ustnym ograniczonym do właścicieli sąsiednich nieruchomości. 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie zbycia nieruchomości niezabudowanej (druk nr 519) kolejno 

przez: 

 

Komisję Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia: 

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Alicja Isalska, Ludmiła Lisowska, Urszula Rzepiela, 

Jacek Urbański, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

NIEOBECNI (1) 

Marcin Domino 

 

Komisja Spraw Obywatelskich i Porządku Publicznego: 

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Alicja Isalska, Ludmiła Lisowska, Jacek Urbański, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-

Krzemień 

NIEOBECNI (2) 

Marcin Krasoń, Stanisław Mięczakowski 

d) Podjęcie uchwały w sprawie zbycia nieruchomości gruntowej niezabudowanej (druk nr 

520) 

Projekt uchwały dotyczy zbycia w drodze bezprzetargowej nieruchomości niezabudowanej, 

oznaczonej na mapie nr 11 - obręb Prudnik - numerem pomiarowym 921/88 o powierzchni  

0,0039 ha w celu poprawy zagospodarowania nieruchomości przyległej. 

Właściciele działki nr 1505, mapa nr 11, obręb Prudnik zwrócili się z wnioskiem o nabycie 

działki sąsiedniej - nr 921/88 w celu poprawy warunków zagospodarowania swojej 

nieruchomości. Działka ze względu na swoją powierzchnię (35 m2) i sposób 

zagospodarowania stanowi integralną część nieruchomości wnioskodawców.  
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Działka nr 921/88 nie graniczy z nieruchomościami innych osób fizycznych, dla których 

również mogłaby poprawić warunki zagospodarowania. 

Teren działki jest ujęty na planie zagospodarowania przestrzennego symbolem A99KP - 

parkingi i place parkingowe ogólnodostępne. 

Zgodnie z art. 37 ust. 2 pkt 6 ustawy z dnia 21 sierpnia 1997 r. o gospodarce 

nieruchomościami (Dz. U. z 2020 r. poz. 65, 284, 782) nieruchomość jest zbywana w drodze 

bezprzetargowej, jeżeli przedmiotem zbycia jest nieruchomość lub jej części, jeśli mogą 

poprawić warunki zagospodarowania nieruchomości przyległej, stanowiącej własność lub 

oddanej w użytkowanie wieczyste osobie, która zamierza tę nieruchomość lub jej części 

nabyć, jeżeli nie mogą być zagospodarowane jako odrębne nieruchomości. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie zbycia nieruchomości gruntowej niezabudowanej (druk nr 520) 

kolejno przez: 

 

Komisję Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia: 

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Alicja Isalska, Ludmiła Lisowska, Urszula Rzepiela, 

Jacek Urbański, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

NIEOBECNI (1) 

Marcin Domino 

 

Komisja Spraw Obywatelskich i Porządku Publicznego: 

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Alicja Isalska, Ludmiła Lisowska, Jacek Urbański, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-

Krzemień 

NIEOBECNI (2) 

Marcin Krasoń, Stanisław Mięczakowski 

 

e) Podjęcie uchwały w sprawie obciążenia nieruchomości gruntowej (druk nr 521) 

Projekt uchwały dotyczy obciążenia nieruchomości położonej przy ul. Słowiczej w Prudniku, 

stanowiącej własność Gminy Prudnik. Nieruchomość ta oznaczona jako działka nr 1894/357, 

mapa nr 2, obręb Prudnik pełni rolę drogi wewnętrznej. 

Do tutejszego Urzędu wpłynęło pismo Operatora Gazociągów Przemysłowych GAZ- 

SYSTEM S.A Oddział w Świerklanach, ul. Wodzisławska 54, 44- 266 Świerklany, z prośbą o 

ustanowienie służebności przejazdu i przechodu na działce nr 1894/357 o powierzchni  18,20 

m2 dla każdoczesnego użytkownika wieczystego nieruchomości oznaczonej na mapie numer 

2 - obręb Prudnik - numerem pomiarowym 2408/358 w celu zapewnienia nieutrudnionego 

dostępu do urządzeń stacji gazowej Prudnik Słowicza znajdujących się na działce nr 

2408/358. Wskazany obszar obejmuje drogę dojazdową o wymiarach 5,2 m na 3,5 m. 

Zgodnie z zapisami ujawnionymi w księdze wieczystej urządzonej dla działki nr 2408/358, na 

sąsiedniej nieruchomości oznaczonej jako działka nr 2/1, mapa nr 2, obręb Prudnik 

(stanowiącej własność osób fizycznych) została ustanowiona służebność gruntowa – 

przechodu i przejazdu utwardzoną drogą w pasie o szerokości 4 m i długości 100 m 

stanowiąca kontynuację dojazdu. 
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Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie obciążenia nieruchomości gruntowej (druk nr 521) kolejno 

przez: 

Komisję Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia: 

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Alicja Isalska, Ludmiła Lisowska, Urszula Rzepiela, 

Jacek Urbański, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

NIEOBECNI (1) 

Marcin Domino 

 

Komisja Spraw Obywatelskich i Porządku Publicznego: 

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Alicja Isalska, Ludmiła Lisowska, Jacek Urbański, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-

Krzemień 

NIEOBECNI (2) 

Marcin Krasoń, Stanisław Mięczakowski 

 

f) Podjęcie uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 522) 

Projekt uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości dotyczy wyrażenia zgody na 

wydzierżawienie gruntu gminnego dotychczasowemu dzierżawcy tego gruntu. Grunt 

przeznaczony na cele rolne. 

Dotychczasowy dzierżawca użytkuje grunt od 2008 roku. Nie posiada zaległości z tytułu 

czynszu dzierżawnego. Dotychczasowy dzierżawca został wyłoniony jako potencjalnie 

przyszły dzierżawca wymienionych w projekcie uchwały nieruchomości, w wyniku 

przeprowadzonych w celu wydzierżawienia nieruchomości w dniu 18 sierpnia 2020 r. 

przetargów ustnych ograniczonych do rolników posiadających gospodarstwo rolne na terenie 

Gminy Prudnik w rozumieniu ustawy o kształtowaniu ustroju rolnego (Dz. U. z 2019 r. poz. 

1362 z późn. zm.). 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 522) kolejno przez: 

 

Komisję Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia: 

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Alicja Isalska, Ludmiła Lisowska, Urszula Rzepiela, 

Jacek Urbański, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

NIEOBECNI (1) 

Marcin Domino 
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Komisja Spraw Obywatelskich i Porządku Publicznego: 

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Alicja Isalska, Ludmiła Lisowska, Jacek Urbański, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-

Krzemień 

NIEOBECNI (2) 

Marcin Krasoń, Stanisław Mięczakowski 

 

g-r) Podjęcie uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 523-533) 

Radni nie wnieśli uwag i zapytań do przedstawionych projektów uchwał.   

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 523-533) blokiem 

kolejno przez: 

 Komisję Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia: 

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Alicja Isalska, Ludmiła Lisowska, Urszula Rzepiela, 

Jacek Urbański, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

NIEOBECNI (1) 

Marcin Domino 

 

Komisja Spraw Obywatelskich i Porządku Publicznego: 

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Alicja Isalska, Ludmiła Lisowska, Jacek Urbański, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-

Krzemień 

NIEOBECNI (2) 

Marcin Krasoń, Stanisław Mięczakowski 

 

4. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) Podjęcie uchwały w sprawie określenia średniej ceny jednostki paliwa w Gminie Prudnik w 

roku szkolnym 2020/2021 (druk nr 534) 

Projekt uchwały druk nr 534 omówił Burmistrz Grzegorz Zawiślak.  

Podjęcie uchwały w sprawie określenia średniej ceny jednostek paliwa w Gminie Prudnik  

w roku szkolnym 2020/2021 jest związane ze zmianą przepisów dot. zwrotu rodzicom kosztu 

dowozu dzieci niepełnosprawnych, o ile dowóz i opiekę do szkół, przedszkoli, ośrodków 

rewalidacyjno – wychowawczych realizują rodzice. Obecnie zgodnie z brzmieniem art. 39 a 

ustawy z dnia 14 grudnia 2016 r. – Prawo oświatowe, który wszedł w życie 03 grudnia 2019 

r., zwrot rodzicom kosztów przewozu dziecka i rodzica odbywa się na podstawie wzoru,  

w którym jedną z danych jest średnia cena paliwa w gminie.  

Zgodnie z art. 39a ust. 3 Prawa oświatowego średnią cenę paliwa w gminie określa na każdy 

rok szkolny rada gminy, uwzględniając ceny jednostki paliwa w gminie. 
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Do wyliczenia średniej ceny w Gminie Prudnik wzięto pod uwagę średnie ceny paliw 

obowiązujące w Prudniku: stacja Orlen przy ul. Powstańców Śl., Circle K ul. Wiejska, STW 

ul. Przemysłowa, PEGAZ przy ul. Nyskiej, PIEPRZYK ul. Dąbrowskiego.   

Ceny paliw znacząco zmalały w stosunku do cen przyjętych Uchwałą Nr XXII/381/2020 

Rady Miejskiej w Prudniku z dnia 28 lutego 2020 w sprawie określenia średniej ceny 

jednostki paliwa w Gminie Prudnik  w roku szkolnym 2019/2020. 

Wobec powyższego podjęcie uchwały jest zasadne i konieczne. 

Radni dyskusji nie podjęli pytań i uwag nie wnieśli. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie określenia średniej ceny jednostki paliwa w Gminie Prudnik w 

roku szkolnym 2020/2021 (druk nr 534) kolejno przez: 

Komisję Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia: 

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Alicja Isalska, Ludmiła Lisowska, Urszula Rzepiela, 

Jacek Urbański, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

NIEOBECNI (1) 

Marcin Domino 

 

Komisja Spraw Obywatelskich i Porządku Publicznego: 

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Alicja Isalska, Ludmiła Lisowska, Jacek Urbański, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-

Krzemień 

NIEOBECNI (2) 

Marcin Krasoń, Stanisław Mięczakowski 

 

b) Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie przyjęcia "Planu Gospodarki 

Niskoemisyjnej dla obszaru Gminy Prudnik" (druk nr 535) 

Projekt uchwały druk nr 535 omówił Burmistrz Grzegorz Zawiślak. 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie przyjęcia "Planu Gospodarki 

Niskoemisyjnej dla obszaru Gminy Prudnik" (druk nr 535) kolejno przez: 

Komisję Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia: 

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Alicja Isalska, Ludmiła Lisowska, Urszula Rzepiela, 

Jacek Urbański, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

NIEOBECNI (1) 

Marcin Domino 

 

Komisja Spraw Obywatelskich i Porządku Publicznego: 

Wyniki głosowania 



10 

 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Alicja Isalska, Ludmiła Lisowska, Jacek Urbański, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-

Krzemień 

NIEOBECNI (2) 

Marcin Krasoń, Stanisław Mięczakowski 

 

c) Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego miasta Prudnika (druk nr 536) 

Projekt uchwały druk nr 536 omówił Architekt Jerzy Stępień. Oznajmił, że jest to poprawiona 

uchwała jaka podejmowana była w czerwcu tego roku. W poprzedniej wersji wkradł się błąd 

w tytule i uchwała ta została unieważniona przez Wojewodę. Przedłożony projekt uchwały 

nie zmienia zakresu uchwały poprzedniej. 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego miasta Prudnika (druk nr 536) kolejno przez: 

Komisję Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia: 

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Alicja Isalska, Ludmiła Lisowska, Urszula Rzepiela, 

Jacek Urbański, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

NIEOBECNI (1) 

Marcin Domino 

 

Komisja Spraw Obywatelskich i Porządku Publicznego: 

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Alicja Isalska, Ludmiła Lisowska, Jacek Urbański, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-

Krzemień 

NIEOBECNI (2) 

Marcin Krasoń, Stanisław Mięczakowski 

 

d) Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia Gminy Prudnik do realizacji projektu pn. 

„Bliżej rodziny i dziecka - wsparcie rodzin przeżywających problemy opiekuńczo - 

wychowawcze oraz wsparcie pieczy zastępczej – III edycja” w ramach Regionalnego 

Programu Operacyjnego Województwa Opolskiego na lata 2014-2020 Oś priorytetowa VIII 

Integracja Społeczna, współfinansowanego z Europejskiego Funduszu Społecznego (druk nr 

537) 
Projekt uchwały druk nr 537 omówiła Dyrektor Ośrodka Pomocy Społecznej Ewa Pawlinów. 

Poinformowała, że Powyższą uchwałą Rada Miejska w Prudniku wyraża zgodę na 

przystąpienie i realizację do projektu pn. „Bliżej rodziny i dziecka - wsparcie rodzin 

przeżywających problemy opiekuńczo - wychowawcze oraz wsparcie pieczy zastępczej – III 

edycja”  w ramach Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa Opolskiego na lata 
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2014-2020 Oś priorytetowa VIII Integracja Społeczna, współfinansowanego z Europejskiego 

Funduszu Społecznego. 

Celem projektu jest wsparcie rodzin przeżywających problemy opiekuńczo – wychowawcze  

i zagrożonych wykluczeniem społecznym. W/w projekt dotyczy realizacji zadania pod nazwą 

„Pomoc w opiece i wychowaniu dziecka poprzez usługi placówek wsparcia dziennego  

w gminie Prudnik”.   

Zadanie zakłada utworzenie placówki wsparcia dziennego i realizacje usług na rzecz rodzin 

przeżywających trudności opiekuńczo- wychowawcze poprzez pomoc w opiece  

i wychowaniu dziecka. Utworzona placówka będzie realizowana w formie pracy 

podwórkowej prowadzonej przez wychowawcę podwórkowego. W ramach placówki będą 

prowadzone działania animacyjne i socjoterapeutyczne z obowiązkowym uwzględnieniem 

realizacji zajęć rozwijających co najmniej 2 z 8 kompetencji kluczowych wskazanych w 

zaleceniu Parlamentu Europejskiego i Rady z dnia 18 grudnia 2006 r. w sprawie kompetencji 

kluczowych w procesie uczenia się przez całe życie. Wychowawca podwórkowy będzie 

działał na obszarze gminy Prudnik, w przypadku złych warunków atmosferycznych,  

z wykorzystaniem istniejącej infrastruktury z zapleczem sanitarno- kuchennym. Placówka 

będzie funkcjonowała od poniedziałku do piątku. Liczba dzieci, która zostanie objęta 

pomocą- min.15. 

Zgłoszony w karcie projektu czas realizacji zadania : od 01.10.2020r. do 31.10.2023r. może 

ulec zmianie jeżeli taka zmiana nastąpi we wniosku lidera projektu. 

Bezpośrednim realizatorem zadań merytorycznych, które w projekcie przypisane są dla 

Gminy Prudnik będzie Ośrodek Pomocy Społecznej w Prudniku. Zakładana łączna kwota 

dofinansowania projektu na realizację zadań przez OPS Prudnik wynosi  298.770 zł.  

W ramach projektu Gmina nie wnosi wkładu własnego. 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia Gminy Prudnik do realizacji projektu pn. „Bliżej 

rodziny i dziecka - wsparcie rodzin przeżywających problemy opiekuńczo - wychowawcze 

oraz wsparcie pieczy zastępczej – III edycja” w ramach Regionalnego Programu 

Operacyjnego Województwa Opolskiego na lata 2014-2020 Oś priorytetowa VIII Integracja 

Społeczna, współfinansowanego z Europejskiego Funduszu Społecznego (druk nr 537) 

kolejno przez: 

  

Komisję Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia: 

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Alicja Isalska, Ludmiła Lisowska, Urszula Rzepiela, 

Jacek Urbański, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

NIEOBECNI (1) 

Marcin Domino 

 

Komisja Spraw Obywatelskich i Porządku Publicznego: 

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Alicja Isalska, Ludmiła Lisowska, Jacek Urbański, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-

Krzemień 
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NIEOBECNI (2) 

Marcin Krasoń, Stanisław Mięczakowski 

 

 

5. Sprawy bieżące komisji. 

W związku z niezgłoszeniem spraw objętych tym punktem porządku obrad oraz w związku  

z wyczerpaniem porządku obrad – posiedzenie komisji zakończono. 

 

 

 

 

 

Przewodniczący Komisji SOiPP 

 

Jacek Urbański 

  

 

 

 

 

Przygotował(a): Joanna Chilińska

Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  

  

 


